

Nancy Turner Banks M.D.

AIDS, Opium, Diamonds and Empire

The Deadly Virus of International Greed

Anhand von ausgesuchten Episoden aus der jüngeren Geschichte, von der British East Asian Company über Jackie Onassis bis hin zur Iran-Kontra-Affäre, beleuchtet Nancy T. Banks HIV-AIDS als ein neues Modell in längerer einer Reihe von Modellen globaler und regionaler Gesundheits- und Bevölkerungspolitik. Dabei beschreibt sie den Einfluss der Pharma-Lobby auf die medizinische Forschung und Lehre und auf die US Handels-, Entwicklungs- und Aussenpolitik seit Bill Rockefeller. Als Ökonomin und Ärztin für Geburtshilfe, welche AIDS und seine Behandlung in New York während vielen Jahren aus nächster Nähe gesehen hat, erklärt sie uns auf anschauliche Weise, was mit HIV-Tests gemessen wird, was die wirklichen Ursachen AIDS-definierender Krankheiten sind, und wie diese anhand von einem neuen Körperverständnis effektiv behandelt werden können. Seit seinem Erscheinen im April 2010 führt dieses Buch in den USA und anderswo zu intensiven Diskussionen.

Nancy Turner Banks MD

AIDS, Opium, Diamonds and Empire

The Deadly Virus of International Greed

With selected episodes from recent history, from the British East Asian Company, via Jackie Onassis to the Iran-Contra Affair, Nancy T. Banks elucidates HIV-AIDS as a new model in a longer line of global or regional health and population policy models and describes how since the times of Bill Rockefeller, the lobby of big pharma has taken influence on medical research and teachings and on US trade, development and foreign policy.

As an economist and medical doctor for obstetrics and gynaecology, who has experienced AIDS defining illnesses and treatment from close range and for many years in New York, she explains in an illustrative fashion, what is measured by the HIV tests, what the real causes of AIDS defining illnesses are and how by means of a new understanding of the organism an effective treatment can be achieved.

Since its publication in spring 2010 this book has led to lively discussion in the USA and abroad.

See the contents of the book:

http://www.nancybanksmd.com/index.php?option=com_content&view=article&id=47&Itemid=54

Buy the pdf:

http://www.nancybanksmd.com/index.php?option=com_content&view=article&id=306&Itemid=73

Nancy T. Banks

Science and AIDS, Knowledge and Dogma

Listen to the:

Lecture at the Conference „AIDS, Cui bono?“, July 2010 in Vienna:

<http://blip.tv/science-and-aids-knowledge-and-dogma/aids-opium-diamonds-and-empire-4078549>